

長榮大學【境外生】生活助學金申請表暨生活服務學習同意書【113-2 申請適用】

姓名		系所		年級		學號	
性別		手機		E-mail			
前學期學業成績				前學期操行成績			
前學期是否受記小過(含)以上之處份	<input type="checkbox"/> 是	<input type="checkbox"/> 否		歷年獎勵統計	1. _____次嘉獎。2. _____次小功。 3. _____次大功。 註：若無任何獎勵，請填0。		
資格條件	申請之身份資格：_____（單選；請填寫下列條件之項次） 1.持有當年度當地政府核發之清寒證明學生。 2.申請入學時學生母國為聯合國定義之低度開發國家(Least Developed Countries)。 3.持有當地政府核發身心障礙證明(識別卡)者。 4.其他特殊狀況。						
繳交證明文件	（檢附證件請以 A4 格式繳交，並依下列順序排列及自行勾選，逾期或檢附文件不齊全不予受理） <input type="checkbox"/> 1. 境外生生活助學金申請表暨生活服務學習同意書。 <input type="checkbox"/> 2. 前(113-1)學期成績單、操行成績、獎懲證明（資料皆需業管單位核章， 新生免附 ） <input type="checkbox"/> 3. 足以證明申請資格條件之文件 (1)持有當年度當地政府核發之清寒證明。 (2)母國為聯合國定義之低度開發國家(Least Developed Countries)之證明。 (3)持有當地政府核發身心障礙證明(識別卡)。 <input type="checkbox"/> 4. 學生證正反面影本(需蓋當學年度註冊章)						
注意事項	1.依據長榮大學弱勢境外生學生生活助學金實施辦法辦法。 2.錄取學生每月須生活服務學習 30 小時，每週以 8 小時為限，每日以不超過 6 小時為原則；並於次月(15 日)核發 4,500 元之生活助學金。 承辦單位得視申請人數彈性調整發放月數。 3.前學期學業成績合格(大學部 60 分(含)以上、碩士班 70 分(含)以上)；操行 75 分(含)以上且無記過以上處分。 4.獲准補助之學生須於規定期限內完成生活服務學習，並接受單位考核生活服務學習情形。						
同意事項	1.本人已瞭解境外生生活助學金係依「大專校院弱勢計畫」原則辦理，參與服務的過程中，以服務與學習的相互結合為主，並於過程中獲致學習的效果，本人與學習輔導單位無僱傭關係。 2.生活服務學習內容係強調服務與學習的相互結合，在服務的過程中獲得學習的效果，不以獲取報酬為目的之各項輔助性服務。 3.本人保證符合申請資格並遵守以上事項，若學校查有不符情形則依校規議處。本申請案不論錄取與否概不退件。 4.生活服務學習單位由生輔組填寫。 <input type="checkbox"/> 已詳閱上述事項，本人同意若獲領境外生生活助學金願意配合受分發單位安排之生活服務學習並接受其督導。						

申請人簽名：_____

繳件日期：114 年 月 日

初審者：(申請者勿填)

- 1.本表蒐集之個人資料，僅限於本表單之特定目的使用，非經當事人同意，絕不轉做其他用途，並遵循本校資料保存與安全控管規定辦理。相關之告知事項請參閱 <https://www.cjcu.edu.tw/pims>。
- 2.當您簽署與遞交本表單，表示您已知悉本校蒐集、處理、利用您的個人資料之特定目的。
- 3.個人資料保護聯繫窗口：電話：06-2785123#1022；信箱：pims@mail.cjcu.edu.tw。

NO : _____

Chang Jung Christian University **【International Students】** Living

Allowance Scholarship Application Form and Service-Learning Consent

Form 【Applicable for 113-2 Applications】

Name		Department		Grade		Student ID	
Gender		Mobile Number		E-mail			
Previous Semester Academic Grades				Previous Semester Conduct Grades			
Did you receive any demerits or higher disciplinary actions in the previous semester?	<input type="checkbox"/> Yes <input type="checkbox"/> No			Cumulative Awards Statistics	1. Received____commendations. 2. Received____minor merit. 3. Received____major merit. Note:If no awards were received, please fill in 0.		
Qualification Criteria	<p>Qualification Criteria for Application:_____ (Choose one; please fill in the corresponding item number below)</p> 1. Students holding poverty certificates issued by the local government for the current year. 2. Students whose home country at the time of application is classified as a Least Developed Country by the United Nations. 3. Individuals holding disability certificates (ID cards) issued by the local government. 4. Other special circumstances.						
Submission of Supporting Documents	<p>(Attached documents should be submitted in A4 format, arranged in the following order, and please check the appropriate boxes. Late submissions or incomplete documentation will not be accepted.)</p> <input type="checkbox"/> 1. Application Form and Service-Learning Consent Form for International Students Living Allowance ScholarshipTh <input type="checkbox"/> 2. Transcript for the previous(113-1)semester, conduct grades, proof of awards and penalties (all documents must be stamped by the administrative unit; new students are exempt) <input type="checkbox"/> 3. Documents substantiating the eligibility conditions for application (1) Students holding poverty certificates issued by the local government for the current year (2) Students whose home country at the time of application is classified as a Least Developed Country by the United Nations. (3) Individuals holding disability certificates (ID cards) issued by the local government.						

NO : _____

	<input type="checkbox"/> 4. Photocopy of both sides of student ID (must be stamped with the registration seal for the current academic year).
Points to Note	<ol style="list-style-type: none">1. In accordance with the Implementation Regulations for the Living Allowance Scholarship for Underprivileged International Students at Chang Jung Christian University.2. Accepted students are required to engage in 30 hours of service-learning per month, with a weekly limit of 8 hours and a daily limit of no more than 6 hours. A living allowance scholarship of 4,500 NT dollars will be issued on the 15th of the following month. The handling unit may flexibly adjust the number of months of issuance depending on the number of applicants.3. Qualifications for the previous semester include passing grades in academics (undergraduate: 60 points or above, graduate: 70 points or above) and conduct (75 points or above) with no disciplinary actions.4. Students granted assistance must complete service-learning within the specified period and undergo assessment by the unit regarding their service-learning activities.
Agreement Terms	<ol style="list-style-type: none">1. I understand that the International Student Living Allowance Scholarship is administered in accordance with the principles of the Higher Education Disadvantaged Students Program. During the service participation, the emphasis is on the integration of service and learning, with learning outcomes achieved in the process. I do not have an employer-employee relationship with the learning support unit.2. The content of service-learning emphasizes the integration of service and learning, with various supportive services provided not for the purpose of receiving remuneration.3. I hereby certify that I meet the eligibility criteria and agree to comply with the above terms. If there is any discrepancy found by the school, I agree to be subject to disciplinary actions according to the school regulations. This application will not be returned regardless of acceptance.4. The service-learning unit will be filled out by the Student Affairs Office. <input type="checkbox"/>I have read the above terms carefully, and I agree that if I receive the International Student Living Allowance Scholarship, I am willing to cooperate with the assigned service-learning activities arranged by the distributing unit and accept their supervision.

Applicant's Signature: _____

Submission Date: 114th Year, Month, Day

Initial Reviewer: (Do not fill out if you are the applicant)

1. The personal data collected on this form is strictly for the specific purpose of this form only. Without the consent of the individual, it will not be used for any other purposes, and will be handled in accordance with the data retention and security management regulations of our university. For relevant notification details, please refer to [link to the university's privacy policy].

2. When you sign and submit this form, it indicates that you are aware of the specific purposes

NO : _____

for which our university collects, processes, and uses your personal data.

3. Contact information for personal data protection: Phone: 06-2785123#1022; Email:

pims@mail.cjcu.edu.tw.